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Van de Voorzitter 

Binnen de Veenendaalse politiek heerst de laatste maanden een nega-
tief inzicht omtrent de Veenendaalse gemeentelijke financiën. Volgens 
verantwoordelijk wethouder  hangen er donkere wolken boven Veenen-
daal voor wat de financiën betreft  de komende jaren. Dit KAN inder-
daad waarheid worden als het Rijk minder af gaat dragen aan de ge-
meenten, zoals voorgesteld door het demissionaire kabinet. KAN want 
het nieuwe kabinet kan ook wijzigingen hierin aanbrengen, zodat er 
geen donkere wolken komen maar wolken met opklaringen.                 
Maar alertheid is goed, dat moet je thuis, in bedrijf of vereniging ook  
doen, want je wilt niet voor verrassingen komen te staan. 

Kijkend naar 2023 is er een positiefresultaat geboekt van ruim 3,7 mil-
joen hetgeen in de algemene reserve kan worden gestort die dan een 
saldo laat zien van ruim 34 miljoen. Het eigen vermogen groeit naar 108 
miljoen.  Als je zoiets leest, denk je, Veenendaalse politici  verdienen een 
compliment voor het gehouden financiële beleid. Maar de voortdurende 
angst berichten over slechte gemeentelijke financiën die over de inwo-
ners wordt uitgestort, door diverse politieke partijen,  passen hierin  
niet. Heb  altijd geleerd dat een boodschap een positieve strekking moet 
hebben ook al verkeert die  in zwaar weer. 

Woensdag 5 juni jl. was er in het gemeentehuis een bijeenkomst , in-
spraak raadscommissie Kadernota, waarbij ook alle Veenendalers waren 
uitgenodigd om hun zegje te doen , waar naar toe met Veenendaal in de 
jaren 2025-2028. Waar moeten we geld aan uitgeven en waarop moeten 
of kunnen we besparen. (de kadernota 2025-2028 ontvangt u als bijlage 
bij de nieuwsbrief).  19-06-2024 was er opnieuw een avond over de ka-
dernota. Veel wensen en wijzigingen zijn er bij de partijen.  Ik wens hun 
wijsheid toe.  Besluiten nemen met minder geld in het laadje is moeilijk.                                                                                                
Raadsleden nemen een besluit, (op 09-07-2024)  als hoogste gemeente-
lijk orgaan, voor de inwoners, de  ondernemers en verenigingen van 
Veenendaal. Hun verantwoordelijkheid is: het Veense huishoudboekje 
moet wel  sluitend zijn en een besluit kan dan best eens pijnlijk zijn.                                                                                                                                
Eli Draaisma– voorzitter bestuur  
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De Nieuwsbrief 

Verschijnt maandelijks 

WORD LID 
Lokaal Veenendaal is 

de lokale liberale partij 

van Veenendaal. Wij zijn duidelijk 

op de inhoud en schuwen het de-

bat niet. Omdat wij als lokale partij 

niet zijn gebonden aan een landelij-

ke partij, gaan wij alleen voor de 

belangen van Veenendaal. 

 HET VEEN OP ÉÉN!  

 

Lidmaatschap is 

€ 24.- per jaar 

 Minima € 12.- per jaar             

* eerste 6 maanden gratis      

of word vriend van ons  

vanaf      € 5.– per jaar 

Zie website   

Gemeente Veenendaal eindigt 2023 met positief saldo                                                               
De lokale politiek, maatschappelijke organisaties tot inwoners zijn reeds een paar maanden bezig 
met de tekorten tot ruim 17 miljoen euro die de gemeente in de toekomst verwacht. Ondertussen is 
nu bekend waar Veenendaal vorig jaar met haar inkomsten en uitgaven op is uitgekomen. Zij hield in 
2023 ruim 3,7 miljoen euro over.. Totaal kwam er 8,6 miljoen meer binnen en na het betalen va n en-
kele gestegen kosten van 4,839 miljoen bleek er nog 3,762 miljoen euro over.VOOR- EN NADELEN-
Veenendaal hield uiteindelijk geld over bij taken rondom afval, verkeer en vervoer, openbaar groen en 
recreatie tot milieubeheer en beheer van gebouwen en gronden. Bij de parkeerbelasting en andere 
belastingen kwam minder geld binnen dan gedacht. Toch was er een voordeel op economische ontwik-
keling en hield Veenendaal geld over bij de eerstelijnsvoorzieningen, behandelingen GGZ en Beschermd 
Wonen. De Jeugdhulp en Hulp bij het huishouden via de Wmo kostten wel meer geld. Het voordeel uit 
de OZB van woningen viel bijna geheel weg tegen het nadeel van de OZB bij niet-woningen.IN DE 
SPAARPOT Het totale bedrag dat de gemeente overhield, komt terecht in een administratieve molen. 
Burgemeester en wethouders stellen voor 327.000 euro, die al bedoeld was voor meerjarige projecten, 
in een daarvoor bestemd spaarpotje te doen. Het overige voordeel van 818.000 en 2,617 miljoen wil zij 
dan storten in de algemene reserve, de grote spaarpot. Vervolgens vraagt het college de gemeenteraad 
een deel van dit geld weer beschikbaar te geven voor projecten in dit jaar. Zoals groot onderhoud van 
gebouwen, renovatie van toiletten en het verbeteren van fietspaden tussen Petenbos en de Raadhuis-
straat die in 2022 zijn gestart en Veenendaal in 2024 wil afronden. PROJECTEN Andere projecten zijn in 
voorbereiding en daar was geld voor gereserveerd, maar hiervoor maakt de gemeente nog plannen of 
wil zij dit jaar beginnen met de werkzaamheden. Van de bouw van de brandweerkazerne tot het herin-
richten van verschillende wegen als de Wiekslag, Morgenster en Waterman. Andere activiteiten zijn al 
wel afgerond, maar de laatste betalingen zijn pas in 2024 en daarvoor wil de gemeente het gereser-
veerde geld dan meenemen naar dit jaar. De ruim 8 ton blijft in de algemene reserve die daarmee een 
saldo van iets meer dan 34 miljoen euro laat zien. Iets meer dan het dubbele van 16,5 miljoen die de 
raad minimaal wil aanhouden.     ACCOUNTANT De accountant keek ook naar het jaarverslag en beoor-
deelt deze als goed.  

 

Zaterdagochtend 09.00 uur startte de voorverkoop, zaterdagochtend ook was Bouwdorp Veenendaal 
volledig uitverkocht. De kaartjes vlogen weg en binnen het uur waren alle toegangstickets weg. 
Bouwdorp Veenendaal wordt gehouden van maandag 19 tot en met donderdag 22 augustus. Het 
thema is dit jaar Onderwaterwereld.                                                                                                                                                             
,,Als organisatie zijn we heel dankbaar dat Bouwdorp Veenendaal zo leeft in heel Veenendaal! Binnen 
de kortste keren waren we uitverkocht met weer meer kaarten dan vorig jaar”, aldus de organisatie.     
OPLICHTING Waar schaarste is kan bedrog op de loer liggen, en dat lijkt in Veenendaal ook aan de orde. 
De organisatie waarschuwt dat er een oplichter actief is op Facebook. ,,Neem geen eTickets over van 
vreemden. Verstandig is om te wachten tot de wisseldag en dan de fysieke week- en eetkaart van ie-
mand over te nemen. Dit adviseren wij ook op de website, echter kunnen wij niet voorkomen dat men-
sen de eTickets toch door verkopen. De QR-CODE is persoonlijk per eTicket en één keer in te wisselen 
voor een week-/eetkaart!”                                                                                                                                              
VRIJWILLIGERS GEZOCHT De organisatie van Bouwdorp heeft nog enkele tickets achter de hand, laat 
het weten. ,,Om Bouwdorp nog mooier te kunnen maken, hebben we meer vrijwilligers nodig. Mocht je 
als ouder/verzorger toch graag met je kind(eren) naar Bouwdorp willen komen? Wanneer je je voor vier 
dagen of meer als vrijwilliger aanmeldt, krijg je kaarten voor jouw kinderen. Er zijn nog een aantal vaca-
tures open!                                                                    ”Op de website: www.bouwdorpveenendaal.nl/
vacatures vind je een aantal vacatures. ,,Mocht jouw talent er niet tussen staan maar je wil wel graag 
meewerken, stuur dan absoluut een email: mariannebouwdorp@hotmail.com“  

Bouwdorp Veenendaal in no-time uitverkocht: organisatie waarschuwt voor oplichting 

 

https://www.derijnpost.nl/lokaal/evenementen/1035913/bouwdorp-veenendaal-duikt-dit-jaar-in-de-onderwaterwereld-voo
http://www.bouwdorpveenendaal.nl/vacatures?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1BpX-zYvUKRi6Xk650c4QIuhHH-Dxg0bq1p_kQn5_0MmLSriLZ5C-D04Q_aem_ZmFrZWR1bW15MTZieXRlcw
http://www.bouwdorpveenendaal.nl/vacatures?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1BpX-zYvUKRi6Xk650c4QIuhHH-Dxg0bq1p_kQn5_0MmLSriLZ5C-D04Q_aem_ZmFrZWR1bW15MTZieXRlcw
mailto:mariannebouwdorp@hotmail.com


  Jaap Pottjewijd 

Fractievoorzitter 
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Algemene zaken,  

Sociaal Domein, WMO,            
Theater, Financiën,                    

Veiligheid,     Economie,          
DEVO (G) 

 
Barbara van Ravenswaaij 

Raadslid 
       Barbara.vanravenswaaij@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,             
Cultuur en evenementen,          

Toerisme,                                 
Sport Hockey clubhuis,            
Turn aangelegenheden,            
Winkelstad, Diversiteit 

 

Yasin Makineli 
Raadslid  

Tel: 0614804899 
Yasin.makineli@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,          

Jeugdzorg,                               

Sport,                                            

Veiligheid, Onderwijs 
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Veenendaal van dorp naar Stad 

 

De meerderheid van de raad heeft ingestemd met het bestemmingsplan 
voor de Schoolstraat. Voor de meeste fracties kon het al een hamerstuk 
zijn, maar sommige partijen hadden nog overleg binnen de fractie no-
dig. Uiteindelijk stemden de SP en het CDA tegen. 
 

Het dorp moet veilig én ‘fietsbaar’ blijven!  

Dat veel Veenendalers het waarderen om even op de fiets 

naar het ‘dorp’ te gaan, is te zien aan alle fietsen in de Hoofd-

straat. Het geeft reuring en gezelligheid aan onze winkelstad 

en daar zijn de winkeliers ook blij mee, want het levert klandi-

zie op. Wat echter niet zo leuk is, is de snelheid waarop som-

mige fietsers door de winkelstraat sjezen. 

 En dan hebben we het met name over de fatbikes. De 

veiligheid neemt af en er gaan al stemmen op om al het 

fietsverkeer in de Hoofdstraat te verbieden. Hier zijn wij 

op tegen, want hoe fijn is het om even snel op de fiets een boodschap te 

doen? 

 Bij de vergadering van de kadernota, gaan wij dit aankaarten en hopen op 

een oplossing voordat er een fietsverbod komt. Dit kan bijvoorbeeld door fiets-

flitspalen te plaatsen. 

 



 
 

 
 

Veenendaal  bouwt door 

 

OP HET RANDJE! 

Cla

BESTUUR 

 

Eli Draaisma- voorzitter 

Hans Otten-   penningmeester 

Nathali van Oort- bestuurslid 

Annette van Dijk- bestuurslid 

Veelal bent u gewend op deze pagina nieuwe projecten aan te treffen.                

Ons lijkt  het goed u een totaal overzicht t e verstrekken.                                        

Uiteraard blijven we de projecten volgen en zullen u informeren waar en wanneer 

bouwactiviteiten gaan plaatsvinden.                                                                              

Het complete projectenboek 2024 sturen we mee als bijlage. 

De meerderheid van de lokale politiek heeft aangegeven bij de raadsvergadering in te 
kunnen stemmen met het aanpassen van enkele minimaregelingen. Alleen de SP denkt 
nog aan een extraatje. De gemeenteraad heeft vorig jaar opdracht gegeven een aantal 
punten te laten veranderen en dit is uitgewerkt. Zo is in de tekst nu ook de ‘menselijke 
maat’ beschreven over het omgaan met vragen van inwoners die extra ondersteuning 
willen hebben. En zijn enkele vergoedingen samengevoegd.                                                        

Daarmee wordt de keuzevrijheid van de inwoners vergroot en gaat het tegoed dat in een 
pas jaar nog niet is opgemaakt niet verloren’, was voorgesteld. Yolande de Meer van de 
SP ziet liever dat de regelingen ook gaan gelden voor mensen die tot 130 procent van de 
bijstandsnorm verdienen. Wel is de partij heel blij dat bijvoorbeeld het Doe Mee budget 
nu niet na één jaar vervalt, maar tot drie jaar doorloopt. Volgens de Kinderombudsman 
leeft 1 op de 9 kinderen in Nederland in armoede. De Meer zou de raad willen voorstellen 
aan de kinderen 50 euro extra budget per jaar toe te kennen. De voorzitter van de com-
missievergadering gaf mee dat dit beter past in de vergadering over de uitgaven van de 
gemeente. Marco van Eckeveld (SGP) vroeg of binnen het gemeentehuis de ‘menselijke 
maat’, die nu is beschreven, al is toegepast.                                                                               
Dit wilde ook Jeroen van Esseveld van de ChristenUnie weten. Mark Ruitenbeek (CDA) 
vindt de regelingen heel belangrijk voor kwetsbare inwoners, maar merkt dat de werking 
van de Veenendaalpas voor sommige gebruikers een hobbel is. Greet Vallée-Quaars van 
GroenLinks is erg te spreken over het samenvoegen van regelingen en het gebruik tot 3 
jaar: ,,We willen wel benadrukken dat het woord ‘zelfredzaamheid’ vaak gebruik wordt, 
maar ook heel vaak heel erg overschat wordt. Graag extra aandacht hiervoor! Want als 
iets moeilijk in te schatten is, is dat de zelfredzaamheid van een ander.’’ Het wederzijds 
respect ziet zij als de manier om samen tot werkbare oplossingen te komen. Barbara van 
Ravenswaaij van Lokaal Veenendaal is blij dat de bestedingsdoelen zijn verruimd.                                                                                                                                               
Wethouder Martijn Beek laat weten dat Veenendaal al met de ‘menselijke maat’ werkt, 
ook na trainingen. Medewerkers krijgen daar ook nog een leidraad voor. Wethouder Eng-
bert Stroobosscher heeft laten uitrekenen wat de extra kosten zijn bij het verhogen van 
50 euro in het budget voor kinderen. Dit kost Veenendaal ongeveer een ton meer. Over 
het uitgeven van dit extra geld moet de lokale politiek een besluit nemen. De gemeente 
ziet dat veel inwoners de regelingen inmiddels kennen en daar gebruik van maken. Met 
de wijziging in de verordening zijn nu het Sport budget en Doe Mee budget voor volwas-
senen samengevoegd. Bij de kinderen is het Kledingbudget daarin opgegaan en voor jon-
geren ook regelingen voor de schoolbenodigdheden, fiets en mobiele telefoon. 

 bestuur 

500 euro Subsidie 
Ontvangen? 

 

Met deze impuls kan de 
gemeente tevens bij-
dragen aan het verla-
gen van CO2 door een 
natuurlijk materiaal te 
laten gebruiken. 
,,Huiseigenaren kunnen 
eenmalig 500 euro 
krijgen bij het gebruik 
van biobased materia-
len bij de isolatie. Daar-
voor hebben we het 
Energieloket Energie 
Samen Foodvalley 
(ESFV) aangewezen om 
voor Veenendaal het 
aanvragen, beoordelen 
en vaststellen van de 
subsidie te regelen. 
Maar ook het bekende 
Energieloket en Tref-
punt #duurzaam kun-
nen inwoners informe-
ren over deze nieuwe 
extra subsidie,’’ besluit 
wethouder Marco Ver-
loop. Alle informatie 
over isoleren en ener-
giebesparing is te vin-
den :                               
www.duurzaamveenen
daal.nl                      

Gemeente Veenendaal steunt aanpassing minimaregelingen  

http://www.duurzaamveenendaal.nl/
http://www.duurzaamveenendaal.nl/

